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Protokół Nr XXII/2012 

z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 27 kwietnia  2012 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

goście zaproszeni, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XXII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji o godz. 10.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych i  stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Na sali obrad brak radnego Teodora Kołodziejczyka. 

 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXI   sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 

marca 2012 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. zmian  w studium uwarunkowań i 

kierunków rozwoju przestrzennego Gminy Stryków. 

8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na objęcie części terenów miasta Strykowa granicami 

Łódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej , 

b) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości oraz na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów , 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości, 

d) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na 2012 rok, 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022, 

f) ustalenia zasad i trybu korzystania z pomieszczeń i powierzchni szkolnych w 

szkołach i przedszkolu, 
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g) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bezprzetargowej 

samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Pani  Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków wnioskowała o wprowadzenie do 

porządku obrad XXII sesji  projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/156/2012 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 28 marca 2012 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stryków 

na 2012 rok. 

Innych wniosków i propozycji  do porządku obrad nie zgłoszono. 

Głosowanie wniosku : 14 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących 

się 

Wnioskowany projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad XXII sesji w pkt. 9h). 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXI   sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 

marca 2012 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. zmian  w studium uwarunkowań i 

kierunków rozwoju przestrzennego Gminy Stryków. 

8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na objęcie części terenów miasta Strykowa granicami 

Łódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej , 

b) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości oraz na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów , 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości, 

d) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na 2012 rok, 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022, 

f) ustalenia zasad i trybu korzystania z pomieszczeń i powierzchni szkolnych 

w szkołach i przedszkolu, 

g) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bezprzetargowej 

samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy, 

h) zmieniającej uchwałę Nr XXI/156/2012 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 28 marca 2012 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Stryków na 2012 rok. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków na XXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie  została powołana w 

następującym składzie: 

1. Radna Marzena Skwarko 

2. Radna Małgorzata Kiełbik 

3. Radna Anna Ślęzak 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 28 marca  2012 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XXI sesji podczas obrad XXII  sesji nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

Pani  Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków poinformowała o następujących 

działaniach Burmistrza M-G Stryków Pana Andrzeja Jankowskiego w okresie od ostatniej 

sesji: 

 spotkaniu z firmami zajmującymi się realizacją budownictwa mieszkaniowego 

wysokiego, 

 spotkaniu z inwestorem drogi w Sosnowcu Pieńkach na terenie wykupionym przez 

firmę Prologis , 

 rozpoczęciu naprawy pozimowej dróg gminnych na terenie Gminy Stryków , 

 udziale  Gminy w  rankingu Samorządowy Menadżer Regionu 2011. Filary Polskiej 

Gospodarki to ranking przygotowany przez "Puls Biznesu" i agencję badawczą TNS 

Pentor. Wyniki poznaliśmy w trakcie gali, która odbyła się 17 kwietnia 2012 r. w 

Warszawie. Podczas gali „Puls Biznesu” wręczył wyróżnienia i nagrody 

najważniejszym firmom i samorządowcom z województw: mazowieckiego, łódzkiego 

i podlaskiego w tym Burmistrzowi  Andrzejowi  Jankowskiemu wyróżnienie. 

Na sesję przybył radny Teodor Kołodziejczyk (8 min.). 

 

Ad. 7. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. zmian  w studium uwarunkowań i 

kierunków rozwoju przestrzennego Gminy Stryków. 

 

Informację przedstawiła Pani  Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków 

poinformowała o następujących działaniach dot. tego punktu: 
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Prace związane z wykonaniem projektu studium są ściśle związane z wymogami ustalonymi 

w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym w zakresie procedury i 

zawartości opracowania, zgodności z prowadzoną polityką na szczeblu państwa oraz 

województwa łódzkiego. Dotychczasowe prace można podzielić na 3 etapy:  

- prace przygotowawcze, 

- aktualizacja uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków, 

- ustalenie zmian w kierunkach polityki przestrzennej gminy Stryków. 

Wyżej wymienione etapy pracy scharakteryzowano poniżej. 

Prace przygotowawcze. 

Prace przygotowawcze związane są przede wszystkim z postępowaniem określonym w 

ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym” z dnia 27 marca 2003 r. (Dz. U. Nr 

80 z 2003 r., poz. 717) z późniejszymi zmianami – Dz. U. Nr 155, poz. 1043 oraz ustawy z 

dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale 

społeczeństwa w ochronie środowiska oraz ocenach oddziaływania na środowisko (Dz.U. z 

2008 r. Nr 199 poz. 1227 z późn. zm.). 

 

Powiadomienie mieszkańców o podjęciu uchwały Rady Miasta-Gminy Stryków o 

przystąpieniu do sporządzenia zmiany Studium poprzez ogłoszenie w lokalnej prasie, 

biuletynie informacji publicznej oraz na tablicy ogłoszeń. Niniejsze czynności zostały 

zestawione w tabelce:  

 
WYKAZ OGŁOSZEŃ I OBWIESZCZEŃ O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZANIA 
ZMIANY STUDIUM UWARUNKOWAŃ I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GMINY 

STRYKÓW 

Lp. Komunikat, obwieszczenie 
Adresat, 

miejsce publikacji 
Data zawiadomienia 

1. Komunikat Burmistrza Miasta – Gminy Stryków o 

przystąpieniu do sporządzenia „Zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków” 
Mieszkańcy miasta i gminy 
Stryków  

„Dziennik Łódzki” 

Zamieszczono w dniu: 

30.08.2011 r. 

2. Obwieszczenie Burmistrza Miasta – Gminy Stryków 

o przystąpieniu do sporządzenia „Zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Stryków” 

Mieszkańcy miasta i gminy 

Stryków 

Tablica ogłoszeń Urzędu Miasta 
– Gminy Stryków 

Wywieszono w dniu: 

30.08.2011 r. 

3. Komunikat Burmistrza Miasta – Gminy Stryków o 

przystąpieniu do sporządzenia „Zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków” 

Mieszkańcy miasta i gminy 

Stryków 
Tablica ogłoszeń Urzędu Miasta 

– Gminy Stryków 

Wywieszono w dniu: 
30.08.2011 r. 

 

Zawiadomienie na piśmie o podjęciu uchwały o przystąpieniu do sporządzenia studium 

instytucji i organów właściwych do uzgadniania i opiniowania projektu studium. 
Zawiadomionych zostało łącznie 36 instytucji: 

- Wojewoda Łódzki, 

- Zarząd Województwa Łódzkiego,  

- Starosta Powiatowy w Zgierzu,  

- Wojewódzki Konserwator Zabytków w Łodzi, 

- Wojewódzki Sztab Wojskowy w Łodzi, 

- Agencja Bezpieczeństwa Wewnętrznego – Delegatura w Łodzi, 

- Komenda Wojewódzka Policji w Łodzi, 

- Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu, 

- Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych w Łodzi – Terenowy Inspektorat 

w Łodzi, 
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- Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad – Oddział w Łodzi, 

- Zarząd Dróg Wojewódzkich w Łodzi, 

- Powiatowy Zarząd Dróg i Mostów w Zgierzu, 

- Mazowiecka Spółka Gazownictwa Sp. z o. o. – Gazownia Łódzka, 

- Telekomunikacja Polska S. A., 

- Zakład Energetyczny Łódź – Teren S.A., 

- Starostwo Powiatowe w Zgierzu, 

- Regionalny Dyrektor Lasów Państwowych w Łodzi, 

- Nadleśnictwo Grotniki, 

- Nadleśnictwo Brzeziny w Kaletniku, 

- Okręgowy Urząd Górniczy w Kielcach, 

- Urząd Marszałkowski w Łodzi – Departament Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

Wydział Geologii i Koncesji Górniczych, 

- Dyrekcja Regionalnego Zarządu Gospodarką Wodną, 

- Prezydent Miasta Łodzi,  

- Wójt Gminy Zgierz, 

- Wójt Gminy Głowno, 

- Burmistrz Miasta Głowno, 

- Wójt Gminy Dmosin,  

- Wójt Gminy Brzeziny,  

- Wójt gminy Nowosolna, 

- Polskie Sieci Elektroenergetyczne – Centrum S.A., 

- Prezes Urzędu Komunikacji Elektronicznej – Delegatura w Łodzi, 

- Regionalny Konserwator Przyrody w Łodzi, 

- Dyrekcja Parku Krajobrazowego Wzniesień Łódzkich, 

- Polskie Koleje Państwowe S.A. 

- Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Łodzi, 

- Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny. 

Rozpatrzenie wniosków instytucji, które odpowiedziały na w/w zawiadomienie. 

Na zawiadomienia odpowiedziały następujące instytucje: 

- Zarząd Województwa Łódzkiego, 

- Urząd Marszałkowski w Łodzi, 

- Łódzki Urząd Wojewódzki w Łodzi – Wydział Infrastruktury, Oddział Gospodarki 

Przestrzennej, 

- Wojewódzki Urząd Ochrony Zabytków w Łodzi, 

- Urząd Komunikacji Elektronicznej – Delegatura w Łodzi, 

- Wojewódzki Sztab Wojskowy w Łodzi, 

- Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych w Łodzi – Terenowy Inspektorat w 

Łodzi, 

- Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad – Oddział w Łodzi, 

- Zarząd Dróg Wojewódzkich w Łodzi, 

- Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Zgierzu, 

- Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska, 

- Prezydent Miasta Łodzi, 

- Urząd Gminy Nowosolna, 

- Polskie Sieci Elektroenergetyczne – Centrum S.A., 

- PGE Dystrybucja S.A. – Oddział Łódź-Teren, 

- Mazowiecka Spółka Gazownictwa Sp. z o. o. – Gazownia Łódzka, 

- Nadleśnictwo Brzeziny w Kaletniku, 

- Nadleśnictwo Grotniki. 
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Treść zawarta w pismach przesłanych od powyższych instytucji jest podstawą do ustaleń 

zmiany studium zawierają one informacje o zakresie swoich działań i programów na 

obszarze gminy Stryków. 

Rozpatrzenie wniosków osób indywidualnych zgłoszonych do projektu zmiany studium. 

Na prośbę władz Urzędu Miasta-Gminy Stryków firma projektowa rozpatrzyła wnioski w 

dużej części wykraczająca poza wymaganą procedurę. Łącznie rozpatrzono 264 wnioski 

złożone w okresie od października 2004 r. do grudnia 2011 r. (procedura na podstawie ustawy 

wymaga rozpatrzenia wniosków złożonych w terminie od 24.08.2011r. do 30.09.2011r., 

pozostałe wnioski zostały rozpatrzone w celach informacyjnych dla władz gminy). 

Rozpatrzono: 

- 174 wnioski przed proceduralne – złożone przed terminem wyznaczonym w ogłoszeniu i 

obwieszczeniu, 

- 81 wnioski proceduralne, 

- 9 wniosków po proceduralne – złożone po terminie wyznaczonym w ogłoszeniu i 

obwieszczeniu. 

Wszystkie wnioski zostały naniesione na mapę gminy Stryków oraz rozpatrzone i stanowią 

znaczącą istotną informację o zamierzeniach właścicieli poszczególnych działek i stanowią 

materiał wejściowy do ustalenia polityki przestrzennej gminy na etapie sporządzania projektu 

studium. 

Aktualizacja uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków. 
Studium jest złożonym dokumentem obejmującym interdyscyplinarny zakres zagadnień 

społecznych, gospodarczych, ochronnych. W celu prawidłowego określenia uwarunkowań, w 

tym  oceny faktycznych problemów i potrzeb należało sięgnąć po aktualne dane dotyczące 

gminy, pozyskiwane są z różnych źródeł. Wykonana była analiza faktycznego 

zagospodarowania i zmian zagospodarowania, zwrócono się do szeregu instytucji o 

aktualizację danych oraz określenie zamierzeń na obszarze gminy. 

Zapoznanie się polityką przestrzenną wynikającą z innych dokumentów na obszarze 

gminy Stryków. 

W celu zapewnienia zgodności ustaleń zawartych w studium zapoznano się z 

następującymi dokumentami: 

- Plan zagospodarowania przestrzennego województwa łódzkiego uchwalonego uchwałą 

Nr LX/1648/10 Sejmiku Województwa Łódzkiego z dnia 21 września 2010 r. 

- Plan rozwoju lokalnego gminy Stryków, 

- Gminny plan gospodarki odpadami dla miasta -gminy Stryków. 

Analiza zmian w zagospodarowaniu. 

Analizę zmian w zagospodarowaniu przeprowadzono w odniesieniu do stanu z okresu 

opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy. Istniejące 

zagospodarowanie stanowiło podstawę, do weryfikacji terenów wskazanych jako rozwojowe 

w studium podlegającym obecnej zmianie. 

Uzyskano dane do zagadnień tematycznych od odpowiednich instytucji. 

W celu poprawnego określenia stanu faktycznego (materialnego i prawnego) firma 

projektowa wystąpiła do wielu instytucji od których uzyskano niezbędne dane do aktualizacji 

zawartości studium, wystąpiono do takich instytucji jak: 

- Urząd Marszałkowski w Łodzi, Departament Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Wydział 

Geologii i Koncesji Górniczych – w zakresie określenia aktualnych złóż surowców 

mineralnych, terenów i obszarów górniczych oraz ustaleń dotyczących wydobycia złóż w 

niedalekiej przyszłości, 

- Urząd Marszałkowski w Łodzi, Departament Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Wydział 

Geologii i Koncesji Górniczych – w sprawie uwarunkowań hydrogeologicznych oraz 

poboru wody z ujęć wód podziemnych, 
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- Wojewódzki Urząd Ochrony Zabytków w Łodzi – w zakresie ustaleń dotyczących dóbr 

kulturowych, 

- Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Łodzi – w zakresie niektórych form 

ochrony przyrody, ich zasięg i stan prawny, 

- Mazowiecka Spółka Gazownictwa Sp. z o. o., Gazownia Łódzka – w zakresie obecnego 

stanu sieci infrastruktury gazowniczej oraz planów rozwoju, 

- Biuro Planowania Przestrzennego Województwa Łódzkiego, Pracownia Transportu i 

Infrastruktury Technicznej – w zakresie przebiegu planowanej kolei dużych prędkości 

Warszawa -Łódź-Wrocław/Poznań, 

- Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie – w zakresie informacji 

dotyczącej stanu mieszkaniowego oraz obsługę społeczności lokalnej w niezbędną 

infrastrukturę, w tym także komunalne ujęcia wód podziemnych. 

Wszystkie pozyskane dane należało w sposób dokładny przeanalizować i umieścić w 

opracowaniu. 

Dane statystyczne. 

Dla lepszego poznania występujących  problemów i tendencji zmian warunków 

społecznych w gminie pozyskano odpowiednie dane statystyczne między innymi z 

następujących źródeł: 

- Strona internetowa Głównego Urzędu Statystycznego, 

- Statystyczne Vademecum Samorządowca 2010, 

- Narodowy Spis Rolny 2010, 

- Strona internetowa miasta - gminy Stryków, 

- Struktura użytkowania gruntów gminy Stryków, 

- Komisariat Policji w Strykowie, 

- Gminne Centrum Zarządzania Kryzysowego w Strykowie, 

- Powiatowy Urząd Pracy w Zgierzu. 

Pozyskane dane należało przeanalizować, porównać z innymi danymi i wyciągnąć z 

przeprowadzonych analiz wnioski. 

Ustalenie zmian w kierunkach polityki przestrzennej gminy Stryków. 
W wyniku analizy wyżej pozyskanych informacji: programów krajowych i 

wojewódzkich, wniosków osób indywidualnych, wniosków władz gminy przedstawionych w 

trakcie roboczych spotkań dotyczących zmian polityki przestrzennej gminy, kształtowania 

układu komunikacyjnego  określono zasięgi terenów i ustalono kierunki zagospodarowania 

przestrzennego.  

Zorganizowano spotkania w dniach 22.03.2012r. oraz 05.04.2012r. w których uczestniczyli 

przedstawiciele firmy opracowującej projekt studium oraz przedstawiciele gminy Stryków 

odpowiedzialni za sporządzenie projektu oraz zajmujący się gospodarką przestrzenną gminy. 

W wyniku ustaleń powstał roboczy materiał graficzny , będący podstawą do wprowadzenia 

zmian w kierunkach zagospodarowania przestrzennego. 

Wprowadzono zmiany zasięgów terenów na załączniku graficznym dotyczącym kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy. 

Następnie za pośrednictwem poczty elektronicznej przesłano do Urzędu Miasta-Gminy 

zaktualizowany tekst część dotyczącej uwarunkowań oraz planszę graficzną kierunków 

zagospodarowania przestrzennego. 

Przekazany materiał winien podlegać akceptacji przez Urząd. 

Doprecyzowaniu podlega jeszcze część tekstowa kierunków zagospodarowania, dla której 

podstawę stanowią zmiany ustalone na w/w załączniku graficznym.  

Zakończenie tego etapu prac merytorycznych umożliwi przystąpienie do etapu prac 

formalnych obejmującego: 

- opinię Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej, 
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- uzgodnienia i opinie stosownych instytucji, 

- wprowadzenie korekt wynikających z uwag instytucji uzgadniających, 

- wyłożenie do publicznego wglądu, na tym etapie Burmistrz organizuje dyskusje 

publiczną oraz wyznacza termin składania uwag do projektu (uwagi może wnieść każdy 

kto kwestionuje zawarte w opracowaniu rozwiązania), 

- rozpatrzenie uwag wniesionych do projektu studium, 

- wprowadzenie się zmiany wynikające z uwzględnienia uwag, 

- Burmistrz przedstawia Radzie Miasta-Gminy Stryków projekt Studium wraz z listą 

nieuwzględnionych uwag złożonych na etapie wyłożenia projektu do publicznego 

wyłożenia. 

- Rada Miasta-Gminy Stryków uchwala zmianę studium. 

 

Ad. 8  Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział w posiedzeniach Komisji RM w Strykowie oraz w przygotowaniu XXII sesji rady. 

  

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 

o posiedzeniu Komisji, na którym komisja zapoznała się z informacją o  realizacji uchwały 

Rady Miejskiej w Strykowie dot. wykorzystania środków finansowych na realizację 

Programu współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi  w 2011 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 

omówione zostało sprawozdanie Burmistrza Miasta – Gminy Stryków z wykonania budżetu  

za rok 2011oraz opiniowała projekty uchwał na bieżącą sesję. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował o jednym 

posiedzeniu Komisji, na którym komisja zapoznała się z informacją Burmistrza dot. struktury 

organizacyjnej Urzędu M-G Stryków i potrzeb związanych z wykonywaniem zadań oraz z 

właściwą obsługą petentów a także  z informacją na temat załatwiania skarg i wniosków oraz 

pochwał na pracę Urzędu M-G Stryków. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 

zapoznała się stanem zaawansowania  przetargów na  inwestycje z zakresu ochrony 

środowiska oraz opiniowała projekty uchwał planistycznych będących przedmiotem obrad 

dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na 

którym zapoznała się z  informacją dot. zaawansowania realizacji zadania pn. 

„Zagospodarowanie obrzeży zbiornika retencyjnego w Strykowie wraz z budową kompleksu 

sportowo -turystyczno-rekreacyjnego .  
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Ad. 9  Podjęcie uchwał  w sprawie: 

 

a) wyrażenia zgody na objęcie części terenów miasta Strykowa granicami Łódzkiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej , 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poprosił o zabranie głosu Pana Tomasza 

Marchewę kierownika działu analiz i planowania strategicznego   reprezentującego LEK S.A . 

Pana Tomasz Marchewa przedstawił krótką charakterystykę zakładu LEK S.A.  oraz mówił 

o perspektywach  rozbudowy fabryki w Strykowie , która zakłada budowę budynku 

produkcyjnego z 24 liniami do pakowania tabletek oraz budowę magazynu wysokiego i 

niskiego  składowania , budynki administracyjne i laboratoria. Wartość inwestycji to ok.120 

mln zł, wzrost zatrudnienia – ok.150 osób.. 

Radny Bogdan Walczak pytał: 

Czy będzie to hala produkcyjna , czy będą również przywożone gotowe wyroby z innych 

krajów i tu na miejscu pakowane? 

Pana Tomasz Marchewa  odpowiedział , że będzie to hala produkcyjna .Do tej pory 

produkowane wyroby pakowane są w kontenery zbiorcze  celem transportu. Jednak przy 

wybudowaniu dodatkowych 24 linii do pakowania tabletki będą pakowane. W przypadku nie 

wykorzystania linii pakujących z powstałej na miejscu produkcji w Strykowie będą 

przywożone tabletki do pakowania z innych zakładów fabryki Sandoza. W związku z czym  

wzrost  transportu do LEK S.A. ulicami Strykowa jest nie unikniony. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił , że należy cieszyć się z faktu , że firma zabiega o 

rozbudowę właśnie w Strykowie .Przekazał podziękowania dla kierownictwa LEK.S.A. za 

wspieranie działalności prozdrowotnej na terenie Gminy Stryków. 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał na jaki okres firma zostanie zwolniona z podatku od osób 

prawnych  wchodząc do ŁSE ? 

Pana Tomasz Marchewa  odpowiedział , że do roku 2020. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości oraz na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów , 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radny Łukasz Orłowski pytał za jaką kwotę będzie wydzierżawiony teren pod maszty? 

Pani  Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała , że stawki  za 

wynajem zostały ustalone Zarządzeniem Burmistrza i wynoszą ok. 5 zł/m. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

 

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na 2012 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) ustalenia zasad i trybu korzystania z pomieszczeń i powierzchni szkolnych w 

szkołach i przedszkolu, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radny Łukasz Orłowski pytał : 

Do tej pory wynajmujący dogadywali się z dyrektorami szkół. Jaka jest zasadność 

podejmowania takiej uchwały, czy cos się zmieniło? 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków odpowiedziała, że jest wymóg ustawowy 

podjęcia takiej uchwały , nic się nie zmienia w stosunku do dotychczasowych zasad. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy wstrzymujące się  

 

g) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bezprzetargowej 

samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głosy wstrzymujące się  

 

 

h) zmieniającej uchwałę Nr XXI/156/2012 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 marca 

2012 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stryków na 2012 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków 

i poinformowała , że jest on następstwem wszczętego postępowania w trybie nadzoru 

Wojewody do uchwały Nr XXI/156/2012 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 marca 

2012 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stryków na 2012 rok. 

We wszczętym postępowaniu wskazano , że przyjęty program nie jest prawem miejscowym, a 

więc  uchwała nie podlega publikacji w dzienniku urzędowym. W tym celu  została 

przygotowana uchwała  zmieniająca  przedmiotową uchwałę, w zakresie   zapisów § 14, który 

otrzymuje  następujące brzmienie: „Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega 

ogłoszeniu”. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków poinformowała , że do Gminy 

zgłosiła się kolejna firma zajmująca się sprzedażą solarów, pomp i wymienników ciepła. 

Jeżeli będzie zainteresowanie wśród sołtysów tym tematem to firma zostanie zaproszona  na 

spotkanie. 

Radny Andrzej Pożarlik zapraszał wszystkich na  imprezy sportowo- rekreacyjne w maju b. 

roku. 

 

Ad. 10 Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Andrzej Pożarlik pytał  w jaki sposób będzie zagospodarowany teren po byłej 

Strykowiance? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała , że z dokumentów 

jakie są w posiadaniu Urzędu wynika , że będzie to obiekt handlowy ,, Biedronka ˮ. 
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Radny Witold Śliwkiewicz  informował , że mieszkańcy Bratoszewic a zwłaszcza ulicy 

Kolejowej tracą cierpliwość  w związku z niedogodnym zjazdem z drogi krajowej w ul.  

Kolejową i rozpatrują możliwość blokowania drogi nr 14. 

Radny pytał kto był właścicielem obiektu pałacowo – sportowego w Bratoszewicach, czy jest 

on na sprzedaż i za ile? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała, że właścicielami 

byli Rzewuscy, późnej Skarb Państwa .Gmina nie jest stroną więc nie mamy informacji czy 

obiekt jest do sprzedaży , nieznana jest również jego cena. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił : 

Powstał niepokój wśród handlowców w Strykowie czy budowa Biedronki jako najtańszej 

sieci nie odbije się negatywnie na działających już podmiotach? 

Radny mówił o sytuacji  jaka zaistniała w dniu dzisiejszym rano w Strykowie przy zbiegu ul. 

Ozorkowskiej , Kolejowej i Kopernika po uruchomieniu świateł na ul. Ozorkowskiej w 

związku z remontem drogi Nr 708 .Utworzył się ogromny korek. Radny apelował do władz 

miasta o natychmiastową interwencję i zrobienie alternatywnego objazdu ul. Zakładową a 

dopiero rozpocząć przebudowę drogi nr 708 w tym miejscu. Zdaniem radnego najpierw 

powinna zostać zakończona budowa ronda na drodze Nr 14 , niech Eurovia zrobi drogę- ul. 

Zakładową do ul. Batorego  i tamtędy puścić ruch samochodów podczas budowy ronda przy 

Ozorkowskiej .Z czterech ulic korkuje się przejazd. Kto to tak robi? Niech zrobią alternatywę 

do wyjazdu z Eurovii  a dopiero robić rondo, a tak to zablokowany jest wyjazd na północ 

gminy. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała, że w trybie 

natychmiastowym będzie wystąpienie do zarządcy drogi wojewódzkiej w tej sprawie  o 

rozwiązanie problemu.  

Radny Bogdan Walczak mówił : 

Dlatego  moje pytanie było w sprawie Leku. Każdy wykonawca , każdy inwestor pierwsze 

kroki powinien poczynić i  wystąpić do Urzędu , aby uzyskać zabezpieczenie ewentualnie 

otrzymać od gospodarza Gminy  zapewnienia i warunki do pracy. Ul. Targowa – wiedziałem 

wcześniej , że tamtędy pójdzie transport do budowy  Stryków – Tuszyn. Dlatego to wcześniej 

ruszyłem żeby był jeszcze czas i termin żeby w końcu Stryków coś na tym skorzystał , nie 

tylko autostradę , bo czy chcemy czy nie chcemy ona i tak będzie . Jak do tej pory to korzysta 

tylko Łódź, a my mamy utrudnienia. Wszystko co gorsze to Stryków a Łódź się porządkuje. 

Trzeba się zastanowić w końcu czy tak być powinno. 

Dwa dni wcześniej zwróciła się do mnie Pani z  Sadówki ponieważ są problemy związane z 

budową A 1.Ludzie z tego rejonu uzyskują informację , że mogą interweniować w sprawie A 

1 na ul. Brzezińskiej w Strykowie. Czy tam jest siedziba wykonawcy? Może ta Pani źle 

usłyszała . 

Na poprzedniej sesji zwracałem się z prośbą o uporządkowanie infrastruktury wokół zalewu a 

najgorzej  w lasku i  przy ul. Wczasowej nad zalewem. Na ul. Wczasowej są powycinane 

krzaki , spalone i leży to. Czy mam zwrócić się do innej instytucji bo w tym lasku jest 

wszystko opakowania , butelki …A to wszystko jest nad tą perłą Strykowa , nad zalewem , 

nad tą kurą co miałaby znosić złote jajka. Ale jak ma znosić złote jaka  skoro po pierwsze nie 

będzie czynny zalew następny rok  – jest to zrozumiałe dlaczego, ale na komisji ostatniej 

gdzie rozmawialiśmy na temat poparcia wniosku dyrektora domu kultury , aby ze środków 

które nie będą ewentualnie wykorzystywane na kąpielisko żeby zakupić jakiś sprzęt , ale 

ciekawe czy w przyszłym roku ten zalew będzie czynny, jeżeli już w tym roku woda 

przybiera barwy już ciemniejsze niż żółte , już podchodzi pod brązowe.   To jest zastrzeżenie, 

proszę to natychmiast uporządkować. Na zebraniu osiedlowym nie chciałem już robić wstydu 

dla Strykowa w związku już nawet z tą dzisiejszą informacją że Burmistrz został wyróżniony. 

Jak by to wyglądało , jak na reklamie Strykowa , na ekranie mediów  ukazałby się zalew w 
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takim stanie czy posesja Warszawska 48? To ludzie oglądający pytaliby gdzie to bogactwo? I 

proszę sobie nie żartować bo jeżeli tak to proszę nie mieć pretensji do mnie jak to zostanie 

sfilmowane. Ja nie zadaję pytania , ja tylko stwierdzam fakty. 

Proszę o udzielenie informacji na piśmie : 

Jaka jest pojemność Przedszkola Samorządowego ? 

 ile dzieci może przyjąć w grupach ? 

 ile zostało przyjętych w grupach , ile nie zostało przyjętych  ( od IX 2012 r.) ? 

 skąd pochodzą dzieci przyjęte i nie przyjęte? 

Żądam informacji  dziś , aby nie chodzić do przedszkola . 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała: 

Administrowanie zalewem powierzamy Ośrodkowi Kultury i Rekreacji w Strykowie  gdzie 

będzie osoba odpowiedzialna za dbanie o porządek i czystość na terenie obrzeży. Dotychczas 

robili to wędkarze , którzy w zamian za to że wędkują mieli sprzątać   oraz pracownicy 

Jednostki Robót Publicznych w Strykowie . 

Zgadzam się , że są śmieci , ale o czym to świadczy?  Że śmiecą tam spacerujący  ludzie  oraz 

mieszkańcy. Do uprzątnięcia terenu zostaną skierowani pracownicy Jednostki Robót 

Publicznych. 

Przed obiektem Pana też został zabrany kosz na śmieci , ponieważ Pan radny nie raczył 

podpisać umowy na wywóz śmieci w związku z czym wszystkie śmieci wyrzucał do kosza 

stojącego przed obiektem ,a który to kosz służył do śmieci ulicznych. 

Ulica Warszawska 48 – powstała tam wspólnota. Wspólnota powstaje wtedy , kiedy 

przynajmniej jedno mieszkanie zostanie wykupione i właścicielem jego staje się osoba 

fizyczna .Doszło tam do fatalnego kroku , kiedy to mieszkanie zostało sprzedane krewnej 

osobie obecnego właściciela , dziadka , który przepisał wnuczkowi to mieszkanie. Sprzedaż 

była w roku 2005.  Przepis stanowi , że jeżeli zostanie w budynku wykupione choćby jedno 

mieszkanie to powstaje wspólnota mieszkaniowa. Z tego powodu gmina nie może  zgodnie z 

ustawa o finansach publicznych finansować wspólnoty. Jest utworzony w każdej wspólnocie 

fundusz remontowy  dla  remontów lokali mieszkalnych. To wspólnota podejmuje uchwałę na 

co przeznacza środki  funduszu  remontowego. Gmina jest w stanie finansować remont ale 

poprzez podwyższenie składki .Osoba , która jest właścicielem tego mieszkania nie zgodzi się 

na podwyższenie drastyczne  składki by móc wyremontować ten budynek. Zdajemy sobie 

sprawę z tego , że są to mieszkania zagrzybione, w zasadzie pomieszczenia po byłym 

urzędzie nie nadające się na mieszkania  .Na razie jako Gmina podejmujemy takie kroki , aby 

zamieniać lokale mieszkalne mieszkańcom ul. Warszawskiej 48.Już niedługo jedna 

najemczyni otrzyma propozycję zamiany swojego  lokalu mieszkalnego. 

Za zgodą rady zamierzamy przystąpić do budowy mieszkań komunalnych dla osób , których 

nie stać na mieszkania komercyjne. 

Radny Józef Migdałek  mówił : 

Jestem wstrząśnięty wiadomością o korku. Nie zostało uzgodnione z nami , z samorządem  

jak będzie wyglądał przejazd  podczas budowy ronda .Kto wydał zgodę , aby przerwać drogę 

dojazdową za PPEB? Chcę wiedzieć kiedy ta ulica będzie przejezdna, w jakim terminie i co 

się będzie działo dalej? Mój wniosek: chcemy tu na miejscu spotkania z wykonawcami. 

Zaczynają budować A 1, a na bocznicy kolejowej znowu będzie gromadzony materiał , który 

trzeba przewieźć na budowę. Nie wierzę , że nie będzie również  wzmożonego ruchu do Leku 

po rozbudowaniu zakładu. To co nam powiedział przedstawiciel to jest TIR za TIREM z całej 

Europy. Zrobię wszystko aby tędy samochody ciężkie nie jeździły, bo zrujnują nam całe 

miasto i całą infrastrukturę.  

Już raz nas nabrano , jakieś osiem lat temu  kiedy to odbywał się remont jedynki przez Zgierz 

, a cały ruch został puszczony Ozorkowską z Gdańska  przez Stryków. Po remoncie nie 
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ustawili odpowiedniego znaku w Warszycach , że można już jeździć przez Zgierz. Ludzie 

zaczepiają mnie , że budynki pękają i będą występować o odszkodowania. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała, że odnośnie 

budowy A 1 wykonawca jeszcze nie wystąpił do Gminy o uzgodnienie  organizacji ruchu na 

czas budowy. Na dzień dzisiejszy nie mamy takiej wiedzy , którędy będą poruszały się 

samochody. 

Radny Karol Lenart mówił : 

Na terenie Anielina jest już korytowana  A 1 . 

Co z przystankiem w Niesułkowie koło plebanii , czy będzie ? 

Co ze znakami ograniczenia tonażu na drodze gminnej w sołectwie Niesułków ? 

Sołtys wsi Anielin Pan Tomasz Prusinowski powiedział , że nie prawdą jest , że jest 

korytowana A 1 .Trwają tam prace wykopaliskowe badawcze. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała, że przystanku nie 

będzie. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała , że znaki już są wykonane i będą ustawiane. 

Radny Bogdan Walczak zwrócił się do Pani Bożeny Motylińskiej Z-ca Burmistrza M-G 

Stryków  i mówił: 

 Pani Burmistrz , nie powiedziałem nic , co by Pani funkcja zobowiązywała do tego , aby po 

pierwsze się denerwować , a po drugie komuś ubliżać .W związku z tym  chciałem zapewnić , 

że umowę na wywóz nieczystości ze sklepu , którą podpisałem od 10 grudnia ubiegłego roku , 

w związku z tym jeżeli Pani mnie nie przeprosi za to co Pani powiedziała , niestety spotkamy 

się w sądzie. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków mówiła : 

Panie radny Walczak , przepraszam Pana za część mojej wypowiedzi w treści dotyczącej pana 

sklepu , natomiast wiem , że umowa była zawarta w marcu tego roku. Pytam , co było do 

marca ? 

Prawo nakazuje podpisywanie umów podmiotom gospodarczym na wywóz śmieci. Nie 

korzystają oni z tego dobrodziejstwa, które dawała Gmina nieodpłatnego wywozu. To było 

skierowane tylko do  osób  fizycznych. 

 

Ad. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pani  Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica  mówiła , że samochody pracujące na 

budowie autostrady A 1 jeżdżą przez wieś Rokitnica skracając sobie drogę .Jest to bardzo 

uciążliwe dla mieszkańców .Prosiła o podjęcie działań zakazujących takich praktyk. 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała , że Urząd wystąpi 

do wykonawcy aby zaprzestał kursów przez wieś Rokitnica. 

 

Radny Marek Gierat wnioskował o udrożnienie rowu przy drodze powiatowej  w Sadówce 

przy  posesji nr  1 .W czasie opadów woda nie może swobodnie spływać i zalewa przyległe 

posesje. 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków przyjęła wniosek radnego do 

realizacji. 

 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle mówił kolejny raz  o udrożnieniu  wjazdu do CPN na 

ul. Brzezińskiej. Do dnia dzisiejszego nie zostało to zrobione. 
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Pan Kazimierz Piotrowski sołtys wsi Cesarka pytał czy parking na wprost szkoły jest 

ogólnodostępny dla wszystkich mieszkańców ? 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała , że jest to parking 

dla wszystkich. 

 

Pan Kazimierz Piotrowski sołtys wsi Cesarka kontynuował swoją wypowiedź: 

To proszę przekazać to mieszkańcom , ponieważ tej chwili zastawiony już jest cały odcinek 

ul. Wczasowej   , po lewej i po prawej stronie , na przejściu, za przejściem  dla pieszych są 

parkowane samochody. 

 

Radny Bogdan Walczak mówił : 

Te samochody , które tam stoją – one mają prawo stać, prawo zezwala im na takie 

parkowanie .Ta sprawa była już poruszana , nawet z przewodniczącym Grochockim 

organizowaliśmy takie spotkanie z mieszkańcami i jeżeli ktokolwiek będzie ingerował w 

sprawy postoju przed tym blokiem  to dojdzie do pewnego  niepokoju i zamieszania wśród  

mieszkańców , właścicieli bloków , m.in. Gmina jest tam też udziałowcem w bloku dla 

niepełnosprawnych. Ktoś kto wydawał decyzje na budowę  bloku tak jednego jak i drugiego 

po prostu zostały przeoczone pewne sprawy tam m.in. parkowania .W związku z tym , 

ponieważ ten rewir wokół bloku ,  targowiska jest niebezpieczny zwłaszcza w dni targowe .Ja 

to zgłaszałem i na komisji i na zebraniu osiedlowym 19 kwietnia i chcę  podkreślić jeszcze 

raz: do póki nie zapanuje porządek na tej ulicy w tamtym rejonie , a mianowicie od 

Cmentarnej do wejścia na targowisko  nie będzie tam zakazu zatrzymywania tymczasowego 

nie może być tam w ogóle dlatego , że tam musi i chodnik żeby ludzie , mieszkańcy , dzieci z 

Cmentarnej i Piłsudskiego mogli swobodnie , swobodnie , bezpiecznie przechodzić Targową 

do szkoły i nie tylko  .Dlatego tym powinien się ktoś bardziej zainteresować nie tylko 

zarządca drogi powiatowej dlatego , że to zagraża bezpieczeństwu mieszkańców. Jeżeli 

chodzi o obrzeże ul. Wczasowej gdzie krzyż stoi , tam jest plac nieutwardzony , jest to tez 

TBS-u , nie ma zakazu zatrzymywania  dlatego , że mieście jeżeli jest zakaz zatrzymywania 

on nie dotyczy chodnika , także nie wolno na jezdni ale na chodniku można oczywiście do 

odpowiedniego tonażu. Tam po prostu panuje chaos. To samo dotyczy placu tam gdzie ma 

być Pani Koprowska w poniedziałki  wiz a wiz targowiska .Dziwie się , że była  

okrawężnikowywana ul. Targowa i te 200 metrów dosłownie zostało pozostawione bez 

krawężników czyli jak polna droga staje się po deszczu ta ul. Targowa. Tutaj chciałbym nie 

interweniować w tej sprawie dlatego , że jest to szczegół między blokami TBS-u a  wspólnoty 

, praktycznie tam TBS powinien sobie parkować. Ale ponieważ do tej pory tak wszystko się 

toczyło , że kto chciał to robił , gdzie chciał to robił dlatego teraz trzeba to jakoś spokojnie 

uregulować .Dlatego kolega na poprzedniej sesji pytał o inicjatywę budowy bloku na tym 

skwerku ale jak do tej pory nie mamy żadnej odpowiedzi . W związku z tym uważam , że 

Gmina powinna wystąpić do TBS-u co w końcu z tym placem. Albo niech go sprzeda , albo 

niech coś robi, albo parking niech zorganizuje. 

 

Ad.12 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodnicząca  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXII  sesji RM radna 

Anna Ślęzak  odczytała sporządzony  przez Komisję podczas XXII sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie protokół , który nie zawiera wniosków.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  
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0 głosów wstrzymujących się  

Ad. 13 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.05  dokonał 

zamknięcia sesji. 

 

Protokołowała: 
Z. Kubiak 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 

 

 

 


